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verslag Wereldraad 
 

datum:  ............... 2 april 2024 

uur:  ................... 20u – 22u30 

locatie:  .............. bib 

aanwezig:  .......... Monique De Temmerman, Rita Stevens, Bob Peeters, Hilde Filliers, Paul 

Van Nylen, Jean Coen, Jan Van Riel, Erik Fuhlbrügge 

verontschuldigd:  Chris Martens, Gaby Van Dyck, Linda Mulder, Frederika Houwelijckx, Jo-

siane Frans, Olivier Rul, Ivan Lootvoet, Ingrid Van Tilo, Lucienne Cavens, 

Els Opdenbergh , Nadine Bovyn  

verslag door:  ..... Erik Fuhlbrügge

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG  

/ 

 

PUNT 2. MEDEDELIGEN VANUIT HET COLLEGE 

/ 

 

PUNT 3. RONDVRAAG  

Jean vertelt ons dat orkaan Freddy enorme schade in Madagaskar en de ruimere regio 

heeft veroorzaakt.  2 weken nadien kwam de orkaan terug langs Madagaskar na aan 

kracht gewonnen te hebben in de zeestraat van Mozambique. Akany werd niet getroffen, 

maar grote delen van het land werden wel slachtoffer.  

 

Bob maakte een vergelijking op van de 11.11.11-bijdrage van Zoersel ten opzicht van an-

dere gemeenten in onze provincie. Daarbij komt Zoersel op de 5de plaats met 37.976,22€, 

na Zwijndrecht (200.581,54€), Mortsel (58.764,51€), Hoogstraten (46.835€) en Borgerhout 

(38.270,69€). We doen het dus best goed. Ook de brievenactie draagt daar mee toe bij. 

Nog eens een dank u aan alle vrijwilligers. 

 

Paul meldt ons dat de rekening van Parkplezier 2023 vorige week is toegekomen. 

In Bolivië gaat zal de palliatieve zorg verder uitgebouwd worden met ondersteuning van de 

lokale ngo “Humanzar la salud”.  Dr. Gabriëlle zal dit ook als docent mee opnemen in haar 

lessen in La Paz.  De focus zal in de toekomst op de palliatieve zorg liggen.        

 

Jan vraagt zich af waarom Oxfam niet direct betrokken werd bij het verhaal van de korte 

keten.  We hebben onze focus op de lokale producenten gezet en niet op eerlijke handel in 

het algemeen.  We wilden de lokale producenten in verbinding brengen met lokale restau-

ranthouders, maar dit blijkt om verschillende redenen, zoals aanbod, vervoer, prijs, … niet 

zo evident als we dachten. Producenten zullen nu zelf contact opnemen met de restaurant-

houders en dan zullen we zien hoever we geraken.    
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PUNT 4. NIEUWS UIT DE WERKGROEPEN 

 

PUNT 4.1 PARKPLEZIER 

Door de organisatoren werd Belle Perrez voorgesteld. De wereldraad gaat hierin mee maar 

vraagt wel om de vraag te stellen zoveel mogelijk “wereld”muziek te brengen.   

Aan Saly zullen we vragen in hoeverre zij via Afrikaanse dans en Afrikaanse hapjes tus-

sendoor het geheel een beetje “wereldser” kan aankleden. 

Daarnaast gebruiken we het grote LED-scherm om de verschillende projecten voor te stel-

len zoals vorige jaren. 

 

PUNT 4.2 KERSTMARKT (CENTRAAL PROJECT)  

Tot nu stelde zich enkel Frederika kandidaat als centraal project op de Kerstmarkt.  We 

vragen om via de elektronische nieuwbrief nog een extra oproep te doen voor volgende 

wereldraad. 2 organisaties lijken ons aangewezen om als centraal project in de kijker te 

staan.   

  

PUNT 4.3  STEDENBAND 

Er komt weer een nieuwe collega voor de stedenband in Bohicon, na Marcel, Antoine, Lau-

rinda en Hugues. 

Er zijn 8 Jongeren voor Bohicon, editie 9. Ook Merelbeke en hun stedenbandpartner 

Toucountouna zullen daarbij aansluiten gezien de situatie in het noorden van Benin. 

 

PUNT 4.4  MEMORANDUM  

Paul zal de aanpassingen doen en stuurt de nieuwe versie nog eens door.   

Op de volgende Wereldraad zien we dan het voorstel 2024.   

 

VOLGENDE VERGADERING 

7 mei om 20 uur in zaal Dorpszicht in de bib 

 

Op de agenda onder andere: 

• Parkplezier 

• Memorandum 

• Stedenband 

• Centraal project Kerstmarkt 

 


